
Zápis ze schůze výboru SVJ Chotěšovská 678 konané dne 11. 11. 2008 
  

Přítomni: Lucie Šenková, Ing. Milena Doubravová, Pavel Chuchma, Ing. Iva Jungová, Ruth 

Feldmanová 

  

  

1. Do výboru byla přijata nová členka z řad náhradníků, kteří byli zvoleni na shromáždění 

dne 27.11.2007, paní Ruth Feldmanová a nastupuje dnem konání této schůze do funkce 

člena výboru SVJ Chotěšovská 678. 

2. Výbor se usnesl na konání shromáždění dne 9. 12. 2008. Dále pracoval na předběžném 

znění pozvánky na shromáždění, resp. programu. 

3. Lucie Šenková informovala ostatní členy výboru o zaslání dopisu na Městskou část – 

odbor dopravy a životního prostředí s žádostí o povolení úpravy dopravního značení 

v oblasti nájezdu do garáží. V následujícím měsíci se bude snažit zkontaktovat výbor 

sousedního domu a domluvit se na eventuální společné realizaci. 

4. Dne 23. 10. byl odeslán dopis předsedovi představenstva SBD Praha panu Mgr. Krohovi 

s popisem všech nedostatků, které ve správě shledáváme. Dopis byl zaslán jako reakce na 

opětovný návrh navýšení měsíční odměny za správu. 

5. Předseda výboru bude opět urgovat odpovědi na otázky týkající se vedení účetnictví, které 

nebyly do dnešního dne zodpovězeny. 

  

Zápis zapsala dne 16. 11. 2008 Lucie Šenková 

  
 


